
Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 15. juli 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 934
Vil ministeren bede producenten af Omniscan, GE Healthcare, om at frem-
sende den interne rapport fra 1994 eller på anden vis fremskaffe rapporten
(den såkaldte Muller-rapport), der allerede på det tidspunkt rejser bekymring
om at gadolinium indeholdt i Omniscan ikke blev fuldt udskilt fra kroppen? (Jf.
Ugeskrift for Læger, www.ugeskrift.dk, 13.07.2011, "Omniscan-producent:
Pressens oplysninger er urigtige", http://www.ugeskriftet.dk/portal/page/portal/
LAEGERDK/UGESKRIFT_FOR_LAEGER?public_visningsType=15&pub-
lic_modtager=5&public_nyhedsId=65869)

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie Hæstorp Andersen (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sophie.Andersen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Rudiengaard
formand
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